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Protokoll fört vid årsmöte för Seniorerna Unionen Dalarna, 
org.nr. 802446–2031, den 27 april 2022, församlingshemmet Avesta

Närvarande:33 medlemmar

Innan årsmötet höll Mattias Öberg från Lions ett fördrag om ”De glömda barnen”
i flyktinglägren på gränsen mellan Syrien och Turkiet. Lions har drivit ett projekt 
sedan 2016 med att bygga 98 skolmoduler med AC så att flyktingbarnen kan få 
en skolgång och även 8 traumamoduler för att hjälpa barnen med att bearbeta 
det trauma som uppstår av krig, flykt och att inte vara välkomna där man nu 
hamnat. Matpaket delades ut på skolorna för att få barnen dit och ett matpaket 
kostar 250 kr och är bas för en familj på 7–10 i en månad. Pandemin slog hårt i 
flyktinglägren då få vaccinerade sig trots tillgång på vaccin. Dricksvatten är ju 
en bristvara men man avråddes från att gräva brunnar där. Projektet är nu 
avslutat och fortsätter som det ska i lokal regi.

§ 1. Ordföranden Mats Edlund hälsade de närvarande välkomna och öppnade 
mötet.

§ 2.  Det konstaterades att mötet hade blivit i behörig ordning utlyst då kallelse 
skickats ut 6 april.

§ 3.  Det utdelade förslaget till dagordning fastställdes. 

§ 4.  Till mötesfunktionärer valdes:
a) ordförande Ingrid Lindahl
b) sekreterare Berith Löfblom
c) protokolljusterare tillika rösträknare Kennet Morin och Gösta Söderberg 

Mötesordföranden tackade för förtroendet att leda årsmötet.

§ 5.  Verksamhetsberättelsen för 2021, som delats ut med övriga handlingar före 
mötet, lästes upp av mötesordföranden. Pandemin har varit svår för föreningen 
att kunna driva verksamheten som vanligt med olika aktiviteter.

Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna.

§ 6.  Kassören Christina Zetterström gick igenom bokslutsrapporten för 2021. Utgifter
under året har varit årsmöte, medlemsmöte och en PA-anläggning. Årets 
resultat blev ett minus på 31 844,60 kronor. 

Rapporten godkändes och lades till handlingarna.
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§ 7. Ignar Quickers föredrog revisorernas berättelse för 2021 vilken godkändes och 
lades till handlingarna.

§ 8. Det beslutades att föreningens underskott för år 2021 överförs i ny räkning för 
år 2022.

§ 9. I enlighet med revisorernas förslag beslutade årsmötet att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021.

§ 10. På styrelsens förslag beslutades att årsavgiften för 2023 ska vara 80 kronor då 
föreningen i fortsättningen måste stå för alla kostnader. Alla förenings-
medlemmar betalar även 100 kr i årsavgift till Unionen centralt.

§ 11. Beslutades i enlighet med valberedningens förslag att antalet styrelseledamöter
ska vara 5 med 2 suppleanter.

§ 12. Ignar Quickers läste upp valberedningens förslag och till föreningsfunktionärer 
valdes:

a) Val av ordförande för 2 år: Mats Edlund, omval

b) Ledamot för 2 år: Christina Zetterström (omval) och Nils-Olov Olsson 
(omval)
Kvarstående: Stig Lindqvist, Berith Löfblom 
 

c) Suppleanter för 1 år: Mats Persson (omval) och Mats Karlsson (omval)
 

d) Revisorer för 1 år: Kennet Morin, nyval. 
Ytterligare 1 revisor utses av regionstyrelsen Unionen Dalarna

e) Revisorssuppleant för 1 år: Mailis Norin, omval

f) Valberedare för 1 år: Ignar Quickers (sammankallande) och Birgitta Nyström 
(omval för båda)

g) Valberedare suppleant för 1 år: Annika Morin, nyval

§ 13 Ordförande Mats Edlund berättade att vi haft ett lokalt avtal i 10 år med 
regionen som inneburit att alla Unionen-seniorer fått inbjudningarna till våra 
aktiviteter och årsmöte. Detta har nu sagts upp och för att bli medlem i 
föreningen krävs att var och en skickar in en Samtyckesblankett till Stockholm, 
som godkänner utskick samt att man förutom årsavgiften 100 kr till Unionen 
centralt även betalar 50 kr till klubben för 2022. Det är endast dessa som i 
framtiden får våra inbjudningar.

Vi kommer att få ett klubbstöd från regionen i framtiden på 15 000 kr/år eller ett 
bidrag per medlem beroende på antal medlemmar i föreningen. Dessa pengar 
inkl medlemsavgift ska räcka till porto och aktiviteter som sponsras till en viss 
del påpekade Christina Zetterström. I framtiden kan det kanske bli aktuellt med 
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utskick via mail samt att de finns på vår hemsida unionpensdal.weebly.com 
och på Facebook: Seniorerna Unionen Dalarna.

Det senaste utskicket sändes till 2 289 personer. Christina Zetterström 
meddelade att 125 personer hittills har betalt in årsavgift och vi hoppas ju på 
fler.

Gösta Söderberg påpekade att våra stadgar kanske behövde revideras då de 
kanske inte längre är aktuella, vilket ordföranden hörsammade.

§ 14. Mötesordföranden tackade samtliga deltagare för visat intresse och berättade 
att Siljan Runt den 24 maj är fullbokad samt tyckte att det skulle bli spännande 
att se hur många som anmäler sig till klubben varefter han avslutade årsmötet. 

  
Efter mötet genomfördes ett vin- och chokladlotteri.

Vid protokollet

     
                     
----------------------------------
Berith Löfblom

Justerat          
 

---------------------------------- ------------------------------------------    
Ingrid Lindahl                                       Gösta Söderberg

------------------------------------
Kennet Morin


